
From: desus [mailto:desus.ljubljana@siol.net]  

Sent: Thursday, December 01, 2011 11:49 AM 

To: matjaz.bregar@ljubljana.si 
Subject: svetniško vpr. 

 
MOL – Mestni svet 
Svetniški klub DeSUS 
Kersnikova 6 / VI 
1000 Ljubljana 
 
 
MESTNA OBČINA LJUBLJANA 
MESTNI SVET 
 
 
ZADEVA:  VPRAŠANJA IN POBUDE     
                                                                                                                               12.seja MS 
                                                                                                                      
                                                                                   K 2. Tč. 
 
 
V skladu  z 98. Čl. Poslovnika zastavljam pristojnim službam in županu sledeče vprašanje : 
 

I.  KANALIZACIJA 
Kdaj in kako  bo rešeno vprašanje kanalizacije  (naselje Dolnice) in odvodnjavanje 
meteorne vode ( Cesta Andr.Bitenca) in kdaj, če sploh kdaj so bili očiščeni odvodi oz. cevi  
na cesti Andreja Bitenca. 

 
in pobudo: 
da se še letos očistijo cevi za meteorno vodo na Cesti Andreja Bitenca 
 
Obrazložitev: Do  priključka javne kanalizacije je iz Dolnic manj kot cca 100 m ; ni pa videti ali po 
mojih informacijah izgledov, da bi do priključitve kaj kmalu prišlo. Kljub jasnim zakonskim določilom 
nekateri lastniki hiš oz. stanovalci ne čistijo oz. redno praznijo greznic; oz. kar je še slabše ob deževnih 
dneh jih prečrpavajo v odtok za meteorno vodo oz. kar v obcestni jarek. Seveda to zaudarja – smrdi in 
obstaja nevarnost ukužbe. Povsem zamašene so cevi ob  cesti Andreja Bitenca. 
 
 
     ii.               VODOVOD 
vprašanje:                       Kdaj bodo zamenjane salonitne oz. stare vodovodne  cevi z novimi v naseljih  
Dolnice in Poudtik 
 
Obrazložitev:V naseljih Podutik in Dolnice je bil vodovod zgrajen leta 1962 in od takrat na tem 
območju ni bilo posodobitev. Voda teče po salonitnih ceveh. Če je salonit škodljiv in prepovedan na 
strehah oz. za strešno kritino, kako potem ni škodljiv za vodovodno omrežje. Poleg tega pa se v 
zadnjem času te cevi večkrat lomijo zaradi dotrajanosti in seveda prihaja do remonta oz. prebivalci so 
ob tem moteni s preskrbo vode 
 
Prosim za pisni odgovor! 
 
Aleš  Kardelj 
Mestni svetnik  
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